

ANNEX I*

List Of Products Referred To In Article 2

HEADING	BRIEF PRODUCT DESCRIPTION
2905.43	Mannitol
2905.44	D-glucitol (sorbitol)
3302.10.29	Mixtures of odoriferous substances and mixtures
3501	- Casein:
3501.10.10	-- For the manufacture of regenerated textile fibres
3501.10.50	-- For industrial uses, other than the manufacture of foodstuffs or fodder
3501.10.90	-- Other
	- Other
3501.90.90	-- Other
3502	Albumins (including concentrates of two or more whey proteins, containing by weight more than 80% whey proteins, calculated on the dry matter), albuminates and other albumin derivates:
	- Egg albumin:
	-- Dried:
3502.11.10	--- Unfit, or to be rendered unfit, for human consumption
3502.11.90	--- Other
	-- Other:
3502.19.10	--- Unfit, or to be rendered unfit, for human consumption
3502.19.90	--- Other
	- Milk albumin, including concentrates of two or more whey proteins:
3502.20.10	-- Unfit, or to be rendered unfit, for human consumption
	-- Other:
3502.20.91	--- Dried (for example, in sheets, scales, flakes, powder)
3502.20.99	-- Other
	- Other:
	-- Albumins, other than egg albumin and milk albumin (lactalbumin):
3502.90.20	--- Unfit. or to be rendered unfit, for human consumption
3502.90.70	--- Other
3502.90.90	-- Albuminates and other albumin derivates
3505.10	Dextrins and other modified starches
3505.10.10	Dextrins
3505.10.90	Other
3505.20	Glues
3809	Finishing agents, dye carriers to accelerate the dyeing or fixing of dyestuffs and other products and preparations (for example, dressing and mordants), of a kind used in the textile, paper, leather or like industries, not elsewhere specified or included
3809.10	- With a basis of amylaceous substances
	- Other
3809.91.00	-- Of a kind used in the textile or like industries (excluding 3809.91.00.90.11.19)
3809.92.00	-- Of a kind used in the paper or like industries (excluding 3809.92.00.90.00)
3809.93.00	-- Of a kind used in the leather or like industries (excluding 3809.93.00.90.00)
3824.60	Sorbitol, other than that of subheading 2905.44

* In English only.

附件 I*

第2条中提到的产品清单

标题	简要产品描述
2905.43	甘露醇
2905.44	D-葡萄糖醇（山梨醇）
3302.10.29	含香料的混合物和混合物
3501	- 酪蛋白：
3501.10.10	-- 用于制造再生纺织纤维
3501.10.50	-- 对于工业用途，除食品或饲料的制造外
3501.10.90	-- 其他
	- 其他
3501.90.90	其他
3502	白蛋白（包括两种或多种乳清蛋白的浓缩物，含有） ANNEX I*根据第2条所述产品的清单（干物质计算，乳清蛋白含量超过80%），白蛋白和其他白蛋白衍生物：
	蛋白
	干燥的
3502.11.10	--- 不适合人类食用
3502.11.90	--- 其他
	-- 其他：
3502.19.10	--- 不适合人类食用
3502.19.90	--- 其他
	- 乳清蛋白，包括两种或多种乳清蛋白的浓缩物：
3502.20.10	-- 不适合人类食用
	-- 其他：
3502.20.91	--- 干燥的（例如，片状、鳞片状、片状、粉末）
3502.20.99	-- 其他
	- 其他：
	-- 非蛋白和乳白蛋白的蛋白：
3502.90.20	--- 不适于人类食用
3502.90.70	--- 其他
3502.90.90	-- 蛋白酸盐和其他蛋白衍生物
3505.10	糊精和其他改性淀粉
3505.10.10	糊精
3505.10.90	其他
3505.20	胶粘剂
3809	整理剂、染料载体，用于加速染色或染料固定，以及其他产品和制剂（例如，上浆和媒染剂），同类用于纺织、造纸、皮革或类似行业，未另行说明或包含
3809.10	- 以淀粉质物质为基础
	- 其他
3809.91.00	-- 用于纺织或类似行业的种类（不包括 3809.91.00.90.11.19）
3809.92.00	-- 用于造纸或类似行业的种类（不包括 3809.92.00.90.00）
3809.93.00	-- 用于皮革或类似行业（不包括3809.93.00.90.00）的
3824.60	山梨醇，非子目2905.44的

* 仅限英文。

4501	Natural cork, raw or simply prepared; waste cork; crushed, granulated or ground cork:
4501.10.00	- Natural cork, raw or simply prepared
4501.90.00	- Other
5201.00	Cotton, not carded or combed
5301	Flax, raw or processed but not spun; flax low and waste (incl. yarn waste and gartnetted stock)
5302	Ture hemp (Cannabis sativa L.), raw or processed but not spun: low and waste of true hemp (incl. yarn waste and gartnetted stock)

ANNEX II*
(referred to in paragraph 3, Article 4)

Agricultural Products To Be Excluded From The Concessional Regime On The Importation Of The Products Originating In Bosnia And Herzegovina To The Republic Of Turkey

PRODUCT CODE	PRODUCT DESCRIPTION
0102	Live bovine animals
0104	Live sheep and goats
ex 0105	Live poultry; that is to say fowls of the species <i>Gallus domesticus</i>
0201	Meat of bovine animals, fresh or chilled
0202	Meat of bovine animals, frozen
0204	Meat of sheep or goats, fresh, chilled or frozen
0206	Edible offal of bovine animals, swine, sheep, goats, horses, asses, mules or hinnies, fresh, chilled or frozen
ex 0207	Meat and edible offal, of the fowls of the species <i>Gallus domesticus</i> , fresh, chilled or frozen

4501	天然软木， 原生的或简单加工的； 软木废料； 粉碎的、粒状的或研磨的软木：
4501.10.00	- 天然软木， 原生的或简单加工的
4501.90.00	- 其他
5201.00	棉花， 未精梳或未梳的
5301	亚麻， 原生的或加工的但未纺纱； 亚麻废料和废料（包括纱线废料和打包废料）
5302	大麻（大麻）， 原生的或加工的但未纺纱： 大麻废料和废料（包括纱线废料和打包废料）

附件 II*
(见 段落 3, 第4条)

从波斯尼亚和黑塞哥维那原产的农产品进口到土耳其共和国的优惠制度中排除的农产品

产品代码	产品描述
0102	活牛
0104	活羊和山羊
ex 0105	活禽； 也就是说家鸡（ <i>Gallus domesticus</i> ）
0201	牛类的肉类， 新鲜或冷藏
0202	牛类动物的肉类， 冷冻
0204	羊肉或山羊肉， 新鲜， 冷藏或冷冻
0206	牛类动物、猪、羊、山羊、马、驴、骡或<euro-hinny>的可食用内脏， 新鲜， 冷藏或冷冻
ex 0207	家鸡（ <i>Gallus domesticus</i> ）的肉类和可食用内脏， 新鲜， 冷藏或冷冻

* In English Only.

* 仅英文。